
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 7. maj 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

B 249
Forslag til folketingsbeslutning om nedsættelse af en kommission vedrørende proportio-
nalitet mellem lovovertrædelse og sanktion ved anbringelses- og behandlingsdomme.
Af Karina Lorentzen Dehnhardt (SF) m.fl.

Spørgsmål 3
Vil ministeren redegøre for, hvor ofte det succesfuldt lykkes at overføre anbragte med
afsluttede foranstaltningsdomme til almenpsykiatrien, og hvilke barrierer, der opleves for
at overførelsen kan ske? Og mener ministeren, at det rimeligt, at foranstaltningsdomme
kræves forlænget, fordi det ikke ventes, at almenpsykiatrien kan håndtere den pågælden-
de?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Lorentzen Dehnhardt (SF).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 18. maj 2021.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Dehnhardt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Morten Dahlin
formand
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